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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 

WI: F&V nr. 10/07 
Datum: 3 november 2010 

Plaats Nieuwe raadzaal 

Tijd: 13.00-14.05 uur 

 

Aanwezig: dhr. J. Spakman (voorzitter), dhr. W. Moes (PvdA), dhr. R.O. Martens (PvdA), mw. 

C.E. Bloemhoff (PvdA), dhr. M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), dhr. W.B. Leemhuis (GroenLinks), mw. 

H. Rademaker (SP), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. D. Jager (VVD), dhr. J.M. van Keulen (VVD), 

dhr. J. Seton (CDA), mw. Joustra (CDA), dhr. H.J.M. Akkermans (D66), dhr. R.P. Prummel 

(Stadspartij), dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), dhr. E.B. Koopmans (ChristenUnie), dhr. R. van der Belt 

(Student en Stad), mw. K. de Wrede (PvdD). 

Namens de griffie: dhr. W.T. Meijer (commissiegriffier). 

Burgemeester: J.P. Rehwinkel. Wethouders: mw. J.A. Visscher, mw. C.T. Dekker en T. Schroor. 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland). 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

A.1. Mededelingen voorzitter/portefeuillehouders 
De voorzitter: 

• Werkbezoek politie: dit vindt plaats op 9 december half 8, opgeven bij de griffie. 

• Dhr. Edward Koopmans van de CU wordt welkom geheten als nieuw commissielid 

De burgemeester: 
• Burgernet: er zijn 5410 goedgekeurde deelnemers, binnenkort zijn het er 6000. De werving 

gaat door. 

• Overvallen: er is een toename van het aantal overvallen. De burgemeester geeft uitleg wat er 

aan acties is opgezet en welke middelen worden ingezet. Er is een SGBO-structuur opgezet. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 
• Is vanwege de kosten overwogen een beloning uit te loven in plaats van extra politiemensen? 

• Zijn de deelnemers van burgernet goed over de stad verspreid? 

De burgemeester: 
• De SGBO-structuur bevat mensen uit de regio. Binnenkort vindt een gesprek plaats, de 

burgemeester brengt het punt beloning in. 

• Burgernet: de spreiding van deelnemers over de stad hangt af van de wil van de mensen om 

mee te doen. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Overvallen en uitgaansgeweld: heeft behoefte aan een overzicht van de maatregelen. Mogelijk 

is dit te koppelen aan het werkbezoek bij de politie. 

De burgemeester: 
• Zegt toe dat bij het werkbezoek inzicht wordt gegeven inclusief een overzicht van de 

maatregelen. Er ligt al het COT-rapport met de reactie van het college erbij. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Ziet graag dat het punt uitgaansgeweld en overvallen op de agenda van de commissie komt, 

het liefst na het werkbezoek aan de politie. 

De voorzitter: 
• Neemt dit mee en komt erop terug. 

 

A.2.  Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3.  Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 
De voorzitter: 

• Uitgedeeld is een collegebrief over waarschuwingssirene Stadhouderslaan, conform een 

eerdere toezegging. 

Dhr. Van der Belt (Student&Stad): 
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• Toezegging nr. 6: wat is de reden dat deze onderwerpen pas bij de voorjaarsnota 2011 worden 

behandeld? 

Wethouder Dekker: 
• Het college bekijkt het weerstandsvermogen en de risicoboxenanalyse. De accountant kijkt er 

nog naar, de commissie ontvangt het daarom pas in januari. 

Dhr. Gijsbertsen (GL): 
• De fractie wil de kadernota Veiligheidsbeleid tezamen met het privacybeleid met de 

portefeuillehouder bespreken. De kadernota staat trouwens niet op de LTA. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Stelt behandeling van de notitie Veiligheidsbeleid voor de begrotingsbehandeling op prijs. 

De burgemeester: 
• De notitie Veiligheidsbeleid is onderweg naar de raad en kan bij de begrotingsbehandeling 

worden betrokken. De notitie over het privacybeleid komt binnen afzienbare termijn naar de 

raad. 

Ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.4.  Conformstukken 
Raadsvoorstel Nacalculatie aanschaf en implementatie nieuw belastingsysteem 
Dhr. Koopmans (CU): 

• Is verbaasd dat er grote budgetoverschrijdingen zijn geweest en dat het systeem niet 

accountantproof bleek te zijn. 

Wethouder Dekker: 
• Zegt dat het college ook verbaasd was, gelukkig kon dit worden opgelost zonder een beroep te 

hoeven doen op de algemene middelen. Het signaal van de CU is helder. 

Het voorstel gaat als conformstuk naar de raad van 17 november 2010. 

 

A.5.  Rondvraag 
Dhr. Jager (VVD): 

• Naar aanleiding van de evaluatiebrief Koninginnedag: het college moet voor de kerst met een 

standpunt komen in verband met de aanvragen voor vergunningen die in januari starten. 

De burgemeester: 
• Het collegestandpunt over voorlichting en communicatie en ook andere punten zitten in de 

brief. De burgemeester zegt toe de raad zo spoedig mogelijk te informeren over wat het 

college hiermee doet, zo mogelijk voor het kerstreces. 

 

B.1. Conceptuitvoeringsplan Stadstoezicht 
De voorzitter deelt mee dat dhr. Seton de zaal verlaat en mw. Joustra zijn plaats inneemt. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• De SP heeft nooit geloofd in het uitgangspunt ‘budgettair neutraal’, naar nu blijkt terecht. Zie 

het uitschrijven van extra bonnen door medewerkers om de begroting sluitend te krijgen. Welk 

doel wordt hiermee gediend? Het uitgangspunt is: alleen bonnen uitschrijven als de veiligheid 

dit vereist. Als dit niet zo is, moet het bonnenquotum worden geschrapt. Het financiële gat is 

mogelijk te dichten, in eerste instantie door tijdelijk 88.000 euro uit de algemene reserve te 

halen. 

• Stadswachten: is er al een oplossing gevonden? Zie de oplossing voor de parkeerwachten. 

• Veiligheidszorg Groningen: het college wil zo snel mogelijk de regie voeren op de inzet van 

stadswachten. Wat wordt hiermee concreet bedoeld? 

• Het college schuift de besluitvorming over het participatiebudget en de gesubsidieerde banen 

op tot juni 2011. Wat betekent dit voor de vorming van de vakdirectie en voor het werk? Is 

oprichting per 1 januari 2011 wel mogelijk? 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Is positief over het uitvoeringsplan. Wat is het standpunt van de ondernemingsraden en krijgt 

de raad hier inzicht in? 
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• Worden alle parkeercontroleurs straks uitgerust met lichte geweldsmiddelen? Zo nee, waarom 

niet? 

• Inzet stadswachten: de participatiebudgetten nemen vanaf 2012 af, hoe wordt dit opgevangen? 

• De geplande doelstellingen: blijven deze haalbaar gezien de komende bezuinigingen? 

• Complimenten voor het college voor het overleg met de regiopolitie over de detachering van 

negen parkeerwachten. 

• Het bonnenquotum: eens met de SP, dit is niet gewenst. 

• Invoering vakdirectie Stadstoezicht: graag extra media-aandacht. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Het gaat om een uitvoeringsplan. 

• Een bonnenquotum is geen goede zaak, de effectiviteit van het toezicht moet vooropstaan. 

• Communicatie: graag aandacht voor het onderlinge contact tussen toezichthouders en burgers. 

De burgerparticipatie is ermee gediend. Graag meenemen in het deel over organisatie. 

Dhr. Martens (PvdA): 
• Het aantal fte: klopt het wel dat er netto meer mensen op straat bezig zijn en minder achter het 

bureau? Dat vindt de PvdA pas efficiencywinst. 

• ‘Bonnenquota’: de PvdA is niet voor quota en leest dit niet in de stukken. 

• Het stuk is te gedetailleerd; zie bijlage 4, de lijst met namen van individuele medewerkers. 

• Graag aandacht voor de kleur van het uniform. 

Dhr. Gijsbertsen (GL): 
• Is tevreden dat samenwerking van onderdelen ook bij opleidingen gebeurt. Bevordering van 

een gezamenlijke cultuur is belangrijk. 

• Stadswachten: kunnen zij mee met de professionaliseringsslag? 

• De parkeerpolitie: kunnen deze mensen zich nog binnen de politie ontwikkelen? 

• Bonnenquota: eens met de SP. De opmerking van de PvdA is begrijpelijk. 

• Eens met de PvdA over het opnemen van namen in het stuk. 

Dhr. Van der Belt (Student en Stad): 
• Bonnenquota: al eerder gezegd dat boetes incidentele inkomstenbron zijn. Eens met de SP. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Vergunningverlening openbare ruimte: precario gaat mee naar stadstoezicht en dit is volgens 

VVD goede aanleiding om het af te schaffen bij incidentele werkzaamheden. 

• Handhaving: ondernemers moeten met één ambtenaar te maken krijgen. 

Dhr. Koopmans (CU): 
• Eens met de opzet. Is het geschetste model haalbaar gezien de bezuinigingen?  

• Bonnenquota: eens met de SP. 

• Functie parkeercontroleur: de IBT-training is niet verplicht, ontstaan daardoor mogelijk 

‘tandeloze tijgers’? 

Mw. De Wrede (PvdD): 
• Het invoeren van een dierenpolitie en een natuurpolitie is gewenst: nu alvast enkele 

stadswachten trainen in afwachting van kabinetsplannen. 

• Bestuurlijke strafbeschikking: graag soepel omgaan met hondeneigenaren zonder aangelijnde 

hond. Gebruik de APV om excessen te bestrijden. 

Mw. Joustra (CDA): 
• Is de invoeringsdatum van 1 januari 2011 haalbaar? Is het pand dan beschikbaar? Is één pand 

praktisch gezien wel handig, gezien de spreiding van de stadswachten over de stad? 

• Is de begroting budgettair neutraal? 

De burgemeester: 
• Eens met de heer Gijsbertsen over het belang van het hebben van een gezamenlijke cultuur. 

• Het oude pand van OCSW komt in april 2011 beschikbaar. 

• Datum invoering is eerste kwartaal 2011. Advisering or speelt mee. 

• D66 noemt communicatie en burgerparticipatie: communiceren moet altijd, burgers moeten 

worden geïnformeerd en kunnen dan participeren. Zie burgernet. 
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• Bonnenquotum: is geen sprake van een quotum. Het college is geen voorstander van quota. 

Alleen bij een strafbaar feit kan een bon worden geschreven. Preventie speelt een belangrijke 

rol. De burgemeester legt uit dat die 0,5 bon extra met efficiënter werken heeft te maken. Er is 

geen wijziging van beleid, de passage in de stukken is wat ongelukkig geformuleerd. 

• Het klopt dat er meer mensen op straat bijkomen dan achter het bureau. Dat levert een 

efficiencyverbetering en dus geld op. 

• Portofoons: stadswachten werken ermee en zij die langer in dienst zijn, blijven ermee werken. 

Als gelieerde organisatie heeft de vakdirectie toestemming gekregen voor C2000-apparatuur. 

Jongere medewerkers hebben zo snel contact met bijstand van de meldkamer. 

• De regie: deze vloeit voort uit het handhavingsprogramma en daar is de raad bij betrokken. 

• Communicatie naar de burgers is belangrijk, dit wordt gedaan. Het is een grote operatie, er 

zijn meer mensen in de openbare ruimte. Er is geen specifiek budget voor. 

Wethouder Visscher: 
• Samenwerking met Veiligheidszorg en de re-integratiebanen: volgend jaar voorstel naar de 

raad. Er komt een nieuwe gemeentebrede overeenkomst met Veiligheidszorg. De 

samenwerking met Veiligheidszorg verloopt goed. 

• De gezamenlijke cultuur: daar wordt al aan gewerkt. 

• Dit is een belangrijke stap richting het hebben van heldere aanspreekpunten voor 

ondernemers. 

• Precario: dit kan worden besproken bij het onderwerp vermindering regeldruk. 

• Hondenuitlaatbeleid: het beleid is vorig jaar vastgesteld. De handhaving kan beter, dit is 

hopelijk in 2011 te bereiken. 

• Personeelsleden bekijken welk uniform moet worden gekozen. 

De voorzitter: 
• Het is een conceptstuk en komt als definitief stuk terug in de raad 

 

C.1. Lijst van ingekomen stukken en stukken ter kennisname 
Dhr. Van der Belt (Student en Stad): 

• Brief meertaligheid van de website: wanneer komt het college met een voorstel? 

Dhr. Koopmans (CU): 
• Verzoekt de brief over het COT-onderzoek te agenderen. 

De burgemeester: 
• Meertaligheid website: er wordt aan gewerkt, Duits is er al. Uitgezocht wordt wanneer de raad 

het voorstel ontvangt, de commissie krijgt bericht. 

De voorzitter: 
• Komt terug op het verzoek van dhr. Jager om vanwege de agendering van de COT-brief en 

de evaluatie Koninginnedag de commissies Cultuurverandering en Financiën om te draaien. 

 

C.2. Vaststelling verslag van 8 september 2010 
Dhr. Jager dient bij de aanwezigen te worden vermeld. 

Het verslag wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 14.05 uur. 


